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Hummer de Kwant, Kyra Wilbrink en Julia 
Weeteling lieten zich graag interviewen en 
fotograferen voor onze dorpskrant. Ze zijn 
terecht trots op hun behaalde diploma. Ook 
in de nieuwbouwwijk van Brokking, Piet 
Kuiperlaan en in de Geertje Pel Grootstraat 
waren geslaagden, maar ze waren of niet 
thuis of wilden niet in de krant. Toch ook 
voor deze scholieren onze welgemeende 
felicitaties namens de redactie van de Wkd’er.
Hummer de Kwant heeft het VMBO T op het 
Trias in Krommenie glansrijk doorlopen en is 
nu al op z’n 15e jaar de trotse bezitter van z’n 
diploma. Hij vond dat het ook allemaal best 
wel goed ging en had alle vertrouwen in een 
goede afloop. Na de zomer gaat hij studeren 
aan het Hout- en meubileringscollege, een 
MBO opleiding in Sloterdijk, Amsterdam. 
In de zomer is hij aan het werk op de 
Pannenkoekenboot in Wormerveer. 
Dat Kyra Wilbrink (16 jaar) haar VMBO 
diploma Zorg en Welzijn aan het Trias 
in Krommenie heeft gehaald,  was niet 
vanzelfsprekend. Dat konden we eerder 
al lezen in een artikel in het NHD van 
zaterdag 10 juni. Daarin vertelt ze aan de 
verslaggever dat ze zich “door het examen 
heen gevochten heeft”.  Ze stond er goed 
voor, maar begin vorig jaar kreeg ze Corona 

De vlaggen met tassen hangen
weer aan de gevels in ons dorp!

en dat liep uit op postcovid, vroeger bekend 
als longcovid. Een lange periode van ziek 
zijn, extreme vermoeidheid, spierpijn en 
griep volgde. Uiteindelijk heeft ze met veel 
steun van haar ouders en school en haar 
onvermoeide doorzettingsvermogen de 
eindstreep gehaald. Een geweldige prestatie 
waar ze terecht heel trots op kan zijn. In het 
nieuwe schooljaar start ze met veel zin op het 
Horizoncollege in Alkmaar voor de opleiding 
verpleegkunde niveau 4. In de zomer werkt ze 
in de horeca en wel bij restaurant Wolfsend in 
Koog Zaandijk. 
Julia Weeteling is 19 jaar en heeft haar 
diploma gehaald op het Regiocollege 
in Zaandam.  Ze deed daar de opleiding 
tot ‘Persoonlijke begeleider specifieke 
doelgroepen’ niveau 4.  Ze is binnen haar 
vakgebied al aan het werk in Assendelft bij 
de Prinsenstichting, een zorginstelling voor 
ouderen met een beperking. Voor school 
liep ze daar eerst stage, maar ze boden haar 
daarna een baan aan. Voorlopig gaat ze daar 
aan de slag en geld verdienen en dan ziet ze 
wel weer wat er op haar pad komt.
We wensen alle geslaagden een fijne 
welverdiende vakantie toe en een goeie start 
daarna voor een mooie toekomst.
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Voorwoord
Deze zomereditie staat vol met de vaste items 
die jullie zo zoetjesaan van ons kennen. 
De schoolverlaters van de basisschool, de 
geslaagden, de adverteerder en dit keer in 
Uitgelicht een jonge dorpsbewoner. Genoeg 
te lezen dus. Vorig jaar kregen we aan het 
begin van ons dorp ineens te maken met 
een opgeworpen dijk en nu ineens zijn daar 
weer allerlei werkzaamheden aan de gang. 
Wat daar precies aan de hand is wilden wij 
wel eens weten. Ivar is daar mee aan de slag 
gegaan en verderop kunt u daarover lezen. 
Nog even en dan is het voor velen vakantie. 
Veel van jullie zullen al een reis gepland 
hebben. We hebben al de nodige zomerse 
dagen gehad, zelfs tropische temperaturen 
meegemaakt. Sterker nog, het is extreem 
droog. Vroeger klaagde iedereen over de 
hoeveelheid regen die valt in ons land, maar 
de laatste maanden zijn we blij als er eens 
een buitje valt. Het is zelfs zo dat we ervan  
uitgaan dat het droog blijft bij geplande 
festiviteiten. Er is geeneens een plan B meer 
“Wat te doen bij regen?” Afgelopen weekend 
was ik vrijwilliger bij een kleinschalig 
festival in Krommenie, Boulevaart. Het 
geheel zou plaatsvinden in het Agathepark. 
Zaterdagmiddag twaalf uur zou het beginnen. 
Al wekenlang is het mooi zomers weer en 
zaterdagochtend, jawel regen. Grijze lucht 
waar geen einde aan leek te komen. Voor mijn 
tuin heerlijk, maar het bestuur zat met de 
handen in het haar. Gelukkig hield het op met 
regenen en de zon brak zelfs door. Het festival 
werd een succes. Zo hoop ik dat de rest van 
de zomer ook zal zijn, regen wanneer nodig en 
voor de rest zon en blije gezichten.
Beste mensen, namens de redactie wens ik 
jullie een fijne zomer en voor degenen die op 
vakantie gaan: geniet ervan en kom gezond 
weer terug.

Anita Wolvers
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Ooit is ze begonnen in een 
schoenenwinkel. Die voetenfetisj zat er al 
vroeg in bij haar. Het is niet zo dat ze het 
vak van verkoopster ambieerde. Eigenlijk, 
het allerliefst had ze de verpleging in 
gewild,  maar toen ze van school af kwam, 
was ze nog te jong om aan die opleiding te 
beginnen. “Dan ga je maar werken”, had 
haar vader toen gezegd. Zodoende dus 
naar schoenmode “Van Urk” in Zaandijk. 
Dat heeft ze drie jaar lang gedaan. Daarna 
als tandartsassistente, ook nog. In haar 
werkzame leven heeft zij niet stilgezeten.
Haar diploma heeft ze gehaald in 1991. 
Het leek haar een ideaal beroep om uit te 
oefenen als je nog met kleine kinderen 
thuis zat. Dat was ook zo. Na een opleiding 
van twee jaar is ze in de eerste jaren 
ambulant pedicure geweest. Dat werd 
door dochter Lisa niet echt gewaardeerd. 

Uitbreiding woonwagencomplex

Omdat de Nederlandse woonwagencultuur vanaf 2012 officieel 
‘Immaterieel Cultureel Erfgoed’ is, is het aan de gemeente 
om deze cultuur te koesteren en te behouden voor volgende 
generaties. Dus geen ‘uitsterfbeleid’ maar een beleid gericht op 
veiligheid, uitstraling en groen. 
Het complex krijgt er 3 standplaatsen bij, waarvan 1 wordt 
ingenomen door een bestaande woonwagen uit het rijtje vanwege 
de brandveiligheid. De twee andere plekken zijn voor een jongere 
bewoner en een oudere bewoner. 
Er is niet alleen maar opnieuw bestraat, maar er zijn ook 
nutsvoorzieningen en rioolaansluiting aangelegd. Er komt een 
mooie groenwal aan de zuidkant waar de picknicktafel weer zijn 

Uitgelicht
In de serie van adverteerders uitgelicht, is het dit keer Agnes Vork, 

met haar bedrijf “Tien Tenen”. Agnes is al heel lang pedicure. 
Een beroep waar steeds meer een tekort aan is. Zij kent in haar 
omgeving alleen maar pedicures die ermee stoppen, vanwege 

verhuizing of ouderdom. Er komen bijna geen nieuwe collega’s meer 
bij. Waar andere mensen ervan griezelen om aan de voeten van 

een ander te zitten, vindt zij het juist heerlijk om dat te doen. Maar 
helaas, ook Agnes gaat bijna met pensioen. Ze hoopt dat als ze 

volgend jaar juni ermee stopt, dat ze dan met een gerust hart het 
stokje kan overgeven aan een waardige opvolger.

Al twee maanden lang is er hard gewerkt aan een 
uitbreiding van het woonwagencomplex aan de 
Piet Kuiperlaan. Reden voor de redactie om een 
kijkje te nemen. We spraken met Youri & Dina, 

bewoners van nummer 62. 

verder naar nummer 89. Daar zit ze nu nog. 
Momenteel heeft ze een klantenbestand 
van rond de 180. Allemaal klanten die 
om de zes à acht weken bij haar komen. 
In het pand zit ook nog een kapster, 
schoonheidsspecialist en masseur. Agnes 
is daar nog drie dagen per week te vinden, 
vaak ook drieënhalve dag.
En nu dus met pensioen. Plannen voor die 
tijd heeft ze al. Ze denkt erover om een taal 
te gaan leren. Spaans bijvoorbeeld. Haar 
dochter woont in Maastricht dus die zal 
ze wat vaker kunnen bezoeken. Dan heeft 
ze ook nog de zorg voor haar zoon die nog 
thuis woont en een man om leuke dingen 
mee te gaan ondernemen. Vrijwilligerswerk 
hoort ook tot de opties. Het lijkt haar 
bijvoorbeeld heel leuk om in een hospice te 
gaan werken. Kortom, nog plannen genoeg.  

Anita Wolvers

plekje terug krijgt. Youri heeft de coniferen 
op de hoek van de T-splitsing gesnoeid 
waardoor er meer overzicht is, want in 
tegenstelling tot de voorrangskruising bij 
het voetbalveld geld hier ‘rechts’ heeft 
voorrang. 
Dina en Youri zijn erg blij met het 
ruimtelijke en overzichtelijke en 
opgeruimde aanzicht. In de week van 3 juli 
komt al de eerste nieuwe woonwagen 
ter vervanging van de 
‘ijskar’ die daar heeft 
gestaan. 
De redactie wenst de 
nieuwe bewoners
 veel woonplezier.

 Ivar Bron

Toneeluitvoering TOP
Op zondag 23 april was ik in de gelegenheid 
om een toneeluitvoering van onze plaatselijke 
toneelvereniging TOP bij te wonen. Op het 
programma stonden twee eenakters “Deep 
Scrub”, van Robbert Jan Proos en “Bloot Slaat 
Dood” van Aris Bremer. 
Voor de pauze keken we naar “Deep Scrub”. 
Een situatie in een beautyspa. Twee vrouwen, 
Celeste en Francine, ontmoeten daar bij 
toeval een derde vrouw, Yvette. Zij is de ex 
van de broer van Celeste en Francine gaat 
binnenkort met diezelfde broer trouwen. 
Een ongemakkelijke situatie dus. De drie 
vrouwen speelden hun rol overtuigend. 
Colinda Koper, Saskia Baltus en Hannie 
Hand waren goed op elkaar ingespeeld. Een 
vermakelijke bediende werd neergezet door 
Piet Maas. De laatste had ook een rol in de 
tweede eenakter, “Bloot Slaat Dood”. Daarin 
gaan twee dames, gespeeld door Yola van 
Splunteren en Agnes Vork, de deuren langs 
voor een plaatselijke actie tegen onzindelijke 
seks en zinloos geweld. Zodoende komen zij 
ook langs kunstschilder Flens (Piet Maas). 
Zij vragen hem of hij hun actie wil steunen. 
Op zijn beurt vraagt hij de beide dames of ze 
naakt voor hem willen poseren. Dit bezoek 
loopt wat uit de hand, maar de beide dames 
weren zich kranig en komen als overwinnaars 
uit de strijd. 
Het was echt een vermakelijke middag. Leuk 
gespeeld. Een TOP-voorstelling. We kijken 
alweer uit naar volgend jaar.

Anita Wolvers

Die vond het vreselijk om iedere keer 
haar moeder te zien vertrekken. Toen Lisa 
naar school ging is Agnes vooral onder 
schooltijden haar werk gaan uitoefenen. 
Op een gegeven moment was ze trouwens 
wel klaar met dat ambulante werk. Iedere 
keer al je spullen weer uit- en inpakken brak 
haar op. Ze is toen in 1999 gaan werken 
bij drogisterij Portegies op de Zaanweg in 
Wormerveer. 
Toen in 2002 dat pand plat ging om ruimte 
te maken voor een nieuwe winkel zaten 
daar achter twee salons. In de ene kwam 
een schoonheidssalon en de andere werd 
dus voor Agnes, een pedicuresalon. In 
2005 werd de hele handel verkocht aan 
Het Kruidvat en raakte ze haar salon kwijt. 
Daarna heeft ze op de Marktstraat 41, achter 
stomerij Zwart (toen nog) een salon gehad 
en in 2014 verhuisde ze weer een stukje 
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Vanuit het gebiedsteam Zaanstad 
Noord zijn we minimaal drie keer per 
jaar aanwezig in het gebied. Bij de 
expedities in de zomer staat het gesprek 
met inwoners over de plannen voor de 
toekomst centraal. 

Op 17 en 18 juni j.l vond de tweede editie 
van de Expeditie Zaanstad Noord plaats 
op vier verschillende locaties. 
Op zaterdag 17 juni waren de 
medewerkers van de Gemeente Zaanstad 
– Gebied Noord aanwezig tijdens de 
burendag in Wormerveer Zuid. Met een 
informatiestand op het schoolplein 
van basisschool De Mei werden diverse 
bewoners te woord gestaan over de 

projecten en plannen voor projecten 
die in het gebied plaatsvinden of gaan 
plaatsvinden.
Ook wethouder Rene Tuijn, wijkwethouder 
van Wormerveer en Westknollendam en 
wethouder voor heel MAAK Noord, was 
aanwezig tijdens de burendag en stond 
diverse bewoners te woord.
Burendag werd ook gevierd bij Evean 
Acht Staten met een zomermarkt, 
springkussen en heerlijk schepijs, bij 
de Vrije Evangelische Gemeente op het 
Hennepad met beeldmateriaal van de 
Historische Vereniging Wormerveer en in 
het Wilhelminapark, met een sport- en 
spelmiddag en muziek.

Op zondag 18 juni was de expeditie Zaanstad 
Noord op drie locaties aanwezig.

In de ochtend stonden de medewerkers van 
MAAK Noord bij het Durghorstplantsoen in 
Krommenie.

Van de Wijkmanager
Monica Briefjes

Tweede expeditie 
Zaanstad Noord een 
groot succes

Ook hier staan diverse projecten gepland 
in de gebiedsvisie. Naast woningen 
gaat het hier ook over een nieuwe 
buurtfunctie. 
Zo’n mooi voorbeeld van een 
buurtfunctie is ook het Sociaal Winkeltje 
in het winkelcentrum van Saendelft. 
Daar stonden zondagochtend ook 
medewerkers van Zaanstad Noord 
om bewoners uitleg te geven over de 
gebiedsvisie.
 
De mooiste plek van de expeditie was 
natuurlijk het kidsfestival van Babbels 
Live. Op deze locatie zijn de medewerkers 
van Gebiedsteam Noord vooral in gesprek 
gegaan met kinderen, met de vraag wat 
zij zouden doen als ze Burgemeester 
zouden zijn.

De eerstvolgende bijeenkomst van 
Gebiedsteam Noord zal plaatsvinden 
in de eerste week van oktober. Houd de 
socials in de gaten, of abonneer u op onze 
nieuwsbrief via de website 
www.maaknoord.zaanstad.nl

Het bos groeit
Voor wie het niet meer weet: West-Knollendam heeft een heus Voedselbos! 

Weliswaar bescheiden, maar zo ongemerkt gaat het toch z’n gang en het groeit!!

Alweer een aantal jaar geleden is het 
begonnen vanuit ideeën van een aantal 
dorpsbewoners en  een gemeentelijke 
subsidie met als doel een groene buffer te 
creëren tegen het geluid en overlast van de 
als maar drukker wordende provinciale weg. 
Ook waren er in het dorp flink wat bomen 
omgekapt en was men van mening dat daar 
wel iets voor terug moest komen. Allereerst 
werd er gedacht aan een tiny forest omdat 
er daarvan in die tijd in het land al meerdere 
projecten bestonden. Uiteindelijk werd het 
een Voedselbos met bessenstruiken en 
vruchtbomen die het nu echt goed gaan doen.
Een voedselbos bestaat grofweg uit drie 
lagen: een boomlaag, een struiklaag en een 
kruidlaag. De bovenlaag wordt gevormd 
door fruit en notenbomen. De middelste laag 
bestaat uit klein fruit (bessenstruiken) en de 
onderste laag uit kruiden en zelf uitzaaiende 
eetbare planten. Een ander kenmerk van het 
bos is dat het onderhoudsarm is, maar dat 
wil niet zeggen dat het onderhoudsvrij is. Een 
klein groepje vrijwilligers uit het dorp beheert 
en onderhoudt het en het gemeentelijk 
groenonderhoud helpt daarbij. 
Na een winterse rustperiode, een koud 
voorjaar en daarna dan eindelijk de warmte 
van een aankomende zomer, kwamen 
de vrijwilligers in mei weer in actie.  En 
wat bleek: het bos was ontploft! Enorme 
braamstruiken hadden het pad overwoekerd 
en gras, riet en brandnetels zorgden ervoor 
dat het bos nog nauwelijks begaanbaar was. 
Bovendien was de berenklauw ook weer volop 
aanwezig. Vorig jaar hebben we de jonge 
scheuten van die woekerplant zoveel mogelijk 
geprobeerd  weg te halen, maar helemaal weg 
krijg je het niet.
Vol goede moed gingen we op 
dinsdagavonden aan de slag en al gauw was 
goed te zien, dat de aanplant van bomen en 
bessenstruiken het geweldig doen, maar dat 
er ook zeker groot onderhoud nodig was. 
Gelukkig zijn de tuinmannen van de gemeente 
ons te hulp gekomen en hebben het pad flink 
aangepakt met de bosmaaier, zodat het weer 
beloopbaar is.  

Op een aantal plekken is gesnoeid, zodat 
bomen en struiken weer ruimte krijgen. Ook 
zijn er wat stammen van boompjes gestut 
tegen het doorbuigen. Helaas zijn er voor 
het pad nu geen houtsnippers voorradig, 
maar mettertijd krijgen we die wel weer. Ook 
hebben ze de berenklauw zoveel mogelijk  
weggehaald, maar er is ons beloofd dat er 
voor de echte verwijdering van die plant 
een aannemer komt. Nu kunnen we als 
vrijwilligers het voor de zomer voorlopig 
bijhouden, maar zoals ik al aangaf, zijn we 
met een klein groepje en zou het fijn zijn als 
er zich nog dorpsbewoners bij ons willen 
aansluiten vanuit het idee:  vele handen 
maken licht werk. 
Als je nu over het pad loopt en rondkijkt,  zal 
je zien dat er voor de vogels al echt heel wat 
te eten is. Maar de foto’s bij dit verhaal laten 
zien, dat niet alleen de vogels  het lekkers 
ontdekt hebben.
Wat we als vrijwilligers nog wel even kwijt 
willen, is dat we iedereen graag uitnodigen 
om het bos eens te bezoeken en dat honden 
er ook welkom zijn, maar niet hun POEP! 

Alsjeblieft ruim dat op! Het is echt niet 
fijn als wij dat aan onze handen krijgen 
en het hoort ook niet. Even buiten het 
bos aan de rand van het grasveld staat 
een hondenpoepbak. Ook willen we de 
ouders van de kinderen vragen  om samen 
met hun kinderen de restanten van de 
gesloopte hutten op te ruimen. Het bos 
is geen dumpplaats van afval. Bovendien 
is die speelplek nu echt af te raden, 
zolang de berenklauw daar groeit.  Je kunt 
heel vervelende brandwonden van de 
berenklauw oplopen.

Wil je ook vrijwilliger van het voedselbos 
worden? Kom eens langs op maandag- 
of dinsdagavond. We zijn er meestal 
vanaf 19.30 uur of stuur een mailtje naar  
wandakleiss@upcmail.nl .
Namens de vrijwilligers Tineke, Janneke, 
Mirjam, Simone 
en Patty.

Wanda Kleiss.
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Dorpshuis De Noorddam informatie
Weekschema de Noorddam
Dit zijn de clubs/activiteiten die wekelijks 
plaatsvinden. Loop gezellig binnen en wie
weet sluit je je aan bij een van de clubs.

Maandag
Schilderclub vanaf 13.30 uur
Info: Willy Lubbers 075 6285860 of 06 43522929
Fredenwil1@hotmail.com

Biljartclub ’t Zwaantje vanaf 19.30 uur
Info: t-zwaantje-bilj@hotmail.com

Dinsdag
Klaverjasclub De Knollenjassers vanaf 20.00 uur
Info: Liana Renaud 075-6287182 of 06 23405750

Klusavond vanaf 19.15 uur
Help mee om de kleine klussen uit te voeren in het dorpshuis
Info: Martin Baars 06 41355104 en Kees Al 06 34593134

Woensdag
Biljart 55 plus vanaf 13:00 uur
Info: Piet van Splunteren 06 25284221
Biljartclub55plus@ziggo.nl

Keramiekclub vanaf 14.00 uur
Info: Willy Lubbers 075 6285860 of 06 43522929
Fredenwil1@hotmail.com

Het Folkloristisch Koor Kaskedieze vanaf 20.00 uur
Zingen wereldmuziek en nieuwe leden zijn welkom
Info: Trudy Boom voorzitter 075 6212028 of 06 24430831
Jos van Dort secretaris 075 6873441 of 06 31913762
www.kaskedieze.nl

Donderdag
Toneelvereniging TOP vanaf 19.30 uur
Repetitieavond voor de spelende leden, maar decorbouwers 
zijn ook welkom.
Info: Willy Lubbers 075 6285860 of 06 43522929
Fredenwil1@hotmail.com

Damesbiljart Griet Kriet op Tied vanaf 20.00 uur
Nieuwe leden vanaf 18 jaar zijn welkom
Info: Marleen van der Lubbe 06 21808459

Kinderclub 
Wil je helpen of heb je leuke sugggesties meld je dan aan. 
De WKD Kids Club kan alleen bestaan met de hulp van 
vrijwilligers. En om deze events in de toekomst ook te kunnen 
realiseren voor onze kinderen, wordt er actief gezocht naar 
ondersteuning. WKDkidsclub@gmail.com

Grote 
schoonmaak !!
Wie komt ons helpen 
om de Noorddam 
klaar te maken voor 
het nieuwe seizoen.
Binnen en buiten, de 
koelkasten etc…. Alles 
mag schoon.
Zaterdag 26 augustus 
en zondag 27 
augustus vanaf 09:15
De koffie staat klaar !

Dinsdag 12 
september 19:30  uur 
vrijwilligers avond.

Zaterdag 16 
september 
Openingsfeest

OPENINGSFEEST
DORPSHUIS DE NOORDDAM

Save the date!
Op zaterdag 16 september willen we graag met jullie de 

opening van het nieuwe dorpshuisseizoen inluiden. Voor jong, 

maar ook zeker voor ‘oud’! Kom gezellig langs, klets bij met 

buurtgenoten en proost met elkaar op de nazomer!

In augustus kunt u nog een flyer op de deurmat verwachten 

met meer informatie over deze feestdag. Voor nu kunt u de 

16e alvast noteren in de agenda.

Tot dan!

Zaterdag 
16 september 

van 13 uur tot ….

Voor jong en oud

Mini
Playbackshow

Spelletjes

Muziek en Meer!

Vanaf maandag 4 september zijn we weer 
open voor onze vaste clubs die gebruik 
maken van het dorpshuis als thuisbasis. 
Hopelijk volgen daarna vele activiteiten.
We gaan het nieuwe seizoen zaterdag 16 
september inluiden met een geweldig 
openingsfeest. Voor jong en oud zijn er 
activiteiten en voor de kinderen de mini Play 
backshow.

Dankzij de subsidieregeling (50% van 
de verduurzamingsmaatregelen) van de 
Provincie Noord-Holland kunnen wij in 
de zomervakantie van start gaan met de 
verduurzaming van ons dorpshuis. De 
subsidie is verleend en we hebben alvast 
een voorschot ontvangen om een start 
te maken. 24 juli a.s  wordt de oude CV 
installatie vervangen door een hybride 
verwarmingsinstallatie. Van het Oranjefonds 
hebben we een toezeggingsbesluit 
ontvangen waarmee we de zekerheid 
hebben om door te kunnen pakken naar de 
plaatsing van zonnepanelen.

Beste dorpsbewoners,   De komende periode gaan we kijken wat we 
nog meer kunnen doen om ons dorpshuis 
(bijna) energieneutraal te krijgen.  

Dinsdag 12 september willen we al onze 
vrijwilligers uitnodigen voor een gezellige 
avond.

We gaan het nieuwe seizoen doornemen met 
onder andere onderwerpen als:
• wat zijn de lopende afspraken, 
• hoe gaan we om met onze spullen, 
• hoe maken we het voor onszelf en de 
ander makkelijker en gezellig.

Geniet van jullie zomervakantie en we zien 
jullie weer in het nieuwe seizoen.

Het bestuur

DE NOODKREET GELDT NOD STEEDS!! 
juli 2023
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Contacten bestuur
 
Vragen en verhuur 
info@denoorddam.nl

Aanmelden, inschrijving 
evenementen@denoorddam.nl

Voorzitter  
voorzitter@denoorddam.nl

Penningmeester 
penningmeester@denoorddam.nl 

Secretaris  
secretaris@denoorddam.nl

Het seizoen zit er bijna op. Nog een paar 
activiteiten en clubs die nog even doorgaan 
en dan kunnen we de deuren sluiten. Een wel 
verdiende rust voor onze bestuursleden en 
vrijwilligers.

DE NOODKREET GELDT NOD STEEDS!!
Bewondering voor onze vrijwilligers maar het 
zou zoveel leuker, makkelijker en gezelliger 
zijn als er zich nieuwe vrijwilligers melden.
Ondanks dat we regelmatig op onze tenen 
lopen, hebben we een goed seizoen achter 
de rug. Top met drie uitvoeringen, fietstocht 
langs Zaanse buurt- en dorpshuizen, 
Pub Quiz georganiseerd door een groep 
vriendinnen uit het dorp, Sinterklaas stapte 
de Noorddam weer binnen, we mochten 
het rode potlood weer oppakken voor de 
provinciale staten verkiezing, paasontbijt 
en de musical voor de kinderen van de Theo 
Thijssen school en een prachtige film van Eg 
Renaud over zijn zeiltocht.
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Toen en nu etiquette diner Door Willy Lubbers

Toen: november 2011 
Wat was het een groot succes! 
Het eerste etiquette diner in het Dorpshuis. En wat waren de 
reacties overweldigend. Later zouden er nog twee etiquette diners 
volgen in december 2012 en in maart 2014. En ook die waren toen 
een groot succes.
Ik weet het is ontzettend veel werk, maar hoe leuk zou het zijn als 
het nog eens georganiseerd zou kunnen worden. Ik stel me weer 
beschikbaar. 

Willy Lubbers

Gestrickt hik hik

Ja altijd leuk
zo’n bourgondische
avond

fino

Etiketten avond in de Noorddam...
 nou het gaat mij meer om de fles

Uitgelicht
Marit van Tol 

Het was op zondag 14 mei toen ik tijdens het uitlaten van onze hond 
een stralend trotse opa Kees Al sprak. Zijn kleindochter Marit van 

Tol was net met haar waterpoloteam ZV de Zaan voor het eerst in de 
clubhistorie landskampioen geworden.

Het bosje aan de dijk voor de half 
afgebroken brug naar voormalig 
afvaleiland Bloemendaal heeft 
aanzienlijk geleden onder de 
zeer zware storm van 5 juli. 
Van de hoge populieren staan 
er nog maar drie overeind, de 
brughelft ligt onbereikbaar onder 
de kruinen. Aan de dijk naast de 
ingang door het doorgeknipte 
gaas, staan twee reusachtige 
wortelkluiten rechtop. De ene 

Bloemendael getroffen door 
storm POLY

heeft plaatsgemaakt voor een 
diepe poel, de ander legt het 
oude wegdek naar de brug bloot. 
Op het eiland werd tot 1970 afval 
gedumpt. Alles wat je wil weten 
over het eiland vind je in een 
interessant artikel van Cis van 
Vuure in de Wormerveer Weleer 
(2007): www.wormerlander.nl/
wl_bloemendaal03.htm

Voor opa Kees, die deze sport zelf  vele jaren 
met veel plezier en enthousiasme beoefend 
heeft, kon de zondag niet meer stuk. En na 
zijn enthousiaste verhaal leek het me meteen 
een goed idee om weer eens een jonge 
dorpsgenoot haar verhaal te laten doen voor 
onze rubriek ‘Uitgelicht’.
Ik sprak haar thuis op woensdag 21 juni. 
De waterpolo competitie van dit seizoen is 
afgelopen en ook het drukke schooljaar zit 
erop. Voor Marit breekt na een hectisch jaar nu 
een rustiger periode aan. Wel wordt er nog drie 
keer per week doorgetraind ter voorbereiding 
op het komend sportjaar. 
De zwemcarrière van Marit begon toen ze 
ongeveer 8 jaar was en haar zwemdiploma’s 
A, B en C gehaald had. Allereerst deed ze mee 
aan het wedstrijdzwemmen, maar al gauw leek 
een teamsport haar veel leuker om te doen en 
het werd waterpolo bij ZV de Zaan, net als haar 
opa, moeder en jongere broer. Die vereniging 
komt voort uit een fusie in 2012 tussen de 
clubs ZWV de Zaan (het vroegere Nereus)  en 
ZZC Alliance. 

Sinds een paar jaar zit Marit met haar 18 jaar 
bij dames 1, het hoogste niveau van de club en 
ze spelen eredivisie. Daarvoor heeft ze nog een 
periode  bij jong Oranje meegedaan en  zwom 
ze op een gegeven moment in drie teams van 
de club: meisjes onder de 15, onder de 17 en 
Dames 2. Dat kwam op 11x trainen per week. 
Vier keer per week na schooltijd en in de avond 
en dan ook nog ’s morgens vroeg vanaf half 8 
voor schooltijd. Het blijkt wel dat je er veel voor 
over moet hebben om bij de besten te behoren. 
En dan is er nog school. Ook dat was pittig. De 
afgelopen zes jaar kijkt ze terug op een tijd van 
zwemmen, trainen, school en huiswerk. Veel 
tijd voor andere dingen was er niet, maar ze 
had het er allemaal graag voor over. Marit heeft 
dit jaar wel examen gedaan voor 6 VWO op het 
Bertrand Russell college in Krommenie, maar 
dat  er geen vlag met tas aan de gevel hangt is 
een weloverwogen keuze geweest. 
In overleg met school heeft ze in vijf van 
de acht vakken examen gedaan, omdat de 
standaard acht vakken in haar geval geen 
haalbare kaart was. En die vijf vakken heeft 
ze met mooie cijfers gehaald! De overige 
drie vakken doet ze volgend jaar op het 
VAVO (volwassenen onderwijs). Alleen met 
een topsportstatus mag je twee jaar over je 
eindexamen doen op de middelbare school. In 
haar geval is er dan de mogelijkheid de overige 
drie vakken op het VAVO te doen. 

Door deze keuze vooraf heeft ze aan mooie 
wedstrijden mee kunnen doen met Dames 
1.  Zo deed ze mee aan de champions league 
in Griekenland en daarna volgden nog een 
Europa league in Rome en Porto (Portugal).  
Geweldig leuke ervaringen, die ze voor geen 
goud had willen missen. Voor de club was het 
ook voor het eerst dat ze meededen met deze 
internationale wedstrijden en als nieuwkomers 
bleef hun deelname ook niet onopgemerkt 
toen bleek dat ze in Griekenland maar met 1 
doelpunt verloren van de Europees kampioen 
van vorig jaar. En dan ook nog met je team 
het seizoen als landskampioen afsluiten, is 
natuurlijk een fantastisch mooi resultaat.  
Op mijn vraag of waterpolo echt zo’n ruige 
sport is zoals wel gezegd wordt, zegt Marit 
dat het er inderdaad op hoog niveau best wel 
pittig aan toe gaat. Als jongste van het team 
leert ze dan ook veel van haar al meer ervaren 
teamgenoten om met trucjes de tegenstander 
aan te kunnen.  Elke wedstrijd duurt  4x8 
minuten met een keeper en zes spelers, maar 
er kan voortdurend gewisseld worden. 
Zoals Marit in het begin van ons gesprek al 
zei, gaan de trainingen deze zomer gewoon 
door en hoopt ze volgend jaar weer een mooi 
sportseizoen tegemoet te gaan. Ook zal er 
wellicht wat meer tijd zijn om af te spreken met 
vrienden, werk te zoeken naast school en zich 
te oriënteren op haar toekomst, want nu heeft 
ze nog niet echt een idee wat ze na haar VWO 
gaat doen.  
Eerst maar even genieten van de zomer en de 
vrije tijd die ze nu heeft.  Succes Marit.
     
Wanda Kleiss
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Kwaliteit op eenzame hoogte

KOOPMAN 
BRANDBEVEILIGING
Papiermakerstraat 2  1531 NA  Wormer
Tel. 075-642 68 53   Fax. 075-642 54 85

VERLICHTING

0 6 3 1 1 6 6 5 6 5

c i t y l i n e d e s i g n . c o m

LED VERLICHTING 

EXCLUSIEF OP MAAT 

GEMAAKT MET MOOIE 

HOUTSOORTEN

ONDERHOUD
REVISIE

REPARATIE
CONSTRUCTIEWERK

 Industrieweg 74, 1525 RD Westknollendam
Tel:  06 22 50 53 36   info@peterpruimtechnodienst.nl

WWW.PETERPRUIMTECHNODIENST.NL

De achtstegroepers en 
schoolverlaters van 

Obs Theo Thijssen 
aan het woord

Seger Tjeertes, ik ben 11 jaar. Ik zit in groep 
8 en heb het heel erg naar mijn zin. Ik vind 
het wel jammer dat ik mijn groep en de school 
ga verlaten. Na de zomervakantie ga ik naar 
het Michaël College en dat is best spannend. 
Voor de toekomst heb ik nog geen concrete 
plannen, maar misschien wil ik wel naar de 
universiteit om te studeren en wil ik ook graag 
de musicalwereld in, nou wie weet!

Hier kunt u ook adverteren!
dewkder@hotmail.com

Van links naar 
rechts; Lisa, 
Ronja, Roos, 
Elin, Nova, 
Novan, Len en 
knielend Seger.

De Zaan Primair RC Cup is een competitie waarin teams het tegen elkaar opnemen met radiografisch 
bestuurbare modelauto’s. Via opdrachten werken we aan de uitdagingen, waarmee een raceteam 
wordt geconfronteerd. Aan het einde van de rit wacht de grote finale op een echt circuit van de 
modelautoclub in Heemstede (MACH)
Er is de afgelopen weken hard gewerkt aan dit project. Onze ‘Designers’ ontwerpen de raceauto, de 
monteurs onderhouden de auto, de coureurs besturen de auto tijdens de trainingen en wedstrijden 
en de pr-managers regelen alle communicatie. Voor dit alles hebben we ook wat financiën nodig en 
hebben we een financieel manager aangesteld.  Er is namelijk geld nodig voor de verf, batterijen en 
team kleding. We hebben met onze klas een sponsorloop georganiseerd en met Koningsdag zijn er 
spullen verkocht. De opbrengsten worden in dit project gestopt. Ook gaan kinderen klusjes doen om 
de opbrengsten te vergroten. 
Ook is er door de coureurs hard geoefend. Ze mochten zelfs gaan oefenen op een officieel circuit. 
Doel van de RC Cup is leren samenwerken, ondernemen en kennismaken met duurzame technologie 
en duurzame mobiliteit. Leerlingen doen kennis op van communicatie, design, elektrotechniek en 
komen in contact met het bedrijfsleven. De RC Cup is een verrijking van de lesstof, ongeacht de 
lesmethode waarmee je op school werkt en leidt tot sociale innovatie. De RC Cup daagt dus uit, 
inspireert en zet de leerlingen aan tot creativiteit, waarbij het samenwerken centraal staat. Aan het 
einde van dit project presenteren de pr managers dit hele project aan de bedenkers van de RC. Cup 
en aan de kinderjury's. Wie weet gaat onze klas wel winnen tijdens de finale op 6 juli in Heemstede.

Groep 7/8 van de Theo Thijssen school 
doet mee aan de Zaan Primair RC Cup.

Brenda en StevenJan 
Crok naar Aruba

Zondag 18 juni was dan echt hun laatste 
dag in West-Knollendam met nog een 
laatste gezellige bijeenkomst ter afscheid 
voor familie en vrienden in het dorpshuis. 
Alles was klaar voor vertrek  naar het eiland 
van hun dromen: Aruba. Ze hebben daar 
rond 1997 een periode gewoond en er toen 
een geweldige tijd gehad.  StevenJan was 
daar als marinier gelegerd. Hun dochter 
Lotte is er geboren. Een jaar geleden 
hebben ze daar een huis gekocht en werd 
er een koper gezocht voor hun mooie huis 
aan de westkant van ons dorp. Dat is gelukt 
en nu kwam dan toch echt het moment van 

vertrek in zicht. StevenJan is als jongste 
telg van het gezin Crok in West-Knollendam 
geboren. Brenda is later in het dorp komen 
wonen. Beiden hebben ze nog in de tijd 
van de familie van Vuure op de Theo 
Thijssenschool gezeten. StevenJan  kon 
daar mooie verhalen over vertellen tijdens 
de koffie- en lunchpauzes ten tijden van 
het schilderen van ons huis. Rondstruinen 
over de zolder van het oude schoolgebouw 
kwam dan altijd aan bod. Ook hun kinderen 
hebben op onze dorpsschool gezeten. Aan 
het dorpsleven hebben beiden hun steentje 
bijgedragen, Brenda was o.a.betrokken bij 
de kinderclub en Steven Jan heeft de sporen 
van zijn schilderwerk aan het dorpshuis 
achtergelaten. 
Het is even wennen als ik nu langs het 
“Croklaantje” fiets en een nu nog gesloten 
hek zie en het geblaf van de honden niet 
meer hoor. Veel geluk daar in de West en 
wellicht dat we jullie nog eens in het dorp 
zien. We wensen  jullie al het goede en een 
mooie toekomst op Aruba.
Blijft de vraag met wie ik nu over Roodbaard 
kan praten en wie ons huis in de toekomst 
net zo goed kan schilderen.
             
Jaap van Leverink

gingen op kamp naar Terschelling en nu zijn we 
nog druk met het oefenen van de musical. Wat ik 
later wil worden weet ik nog niet, maar ik ga in 
ieder geval mijn diploma halen!
Len Ivens, ik ben 11 jaar. Ik vond de jaren op de 
Theo Thijssenschool heel leuk. Er werden veel 
verschillende dingen gedaan en weet nu al dat ik 
de basisschool zal missen. Na de vakantie ga ik 
naar het Michaël college, ik hoop dat ik een leuke 
mentor zal krijgen en dat ik daar een fijne tijd zal 
hebben.

Lisa Schomakers, ik ben 11 jaar oud. Wat 
ik zo leuk vond aan de  jaren op de Theo 
Thijsenschool, was dat ik goed mezelf kon zijn 
en altijd mijn mening mocht geven. Volgend 
jaar ga ik naar het Trias. In de toekomst zou 
ik graag juf willen worden, omdat ik goed met 
kinderen om kan gaan.
Ronja Müller, ik ben 12 jaar oud en ga 
binnenkort verhuizen naar Limmen. Dan 
ga ik in het nieuwe schooljaar naar Het 
Bonhoeffercollege. De jaren op de Theo 
Thijssenschool (vanaf groep 6) waren erg leuk. 
Later als ik mijn diploma heb, wil ik graag bij 
de politie; dat lijkt mij fantastisch!
Roos Leerlooijer, ik ben 12 jaar en zit al vanaf 
groep 1 op deze school. Alle jaren heb ik het 
naar mijn zin gehad en ik voelde me er fijn. Na 
de vakantie ga ik naar het Trias. En later wil ik 
mijn beroep maken van dansen of ik wil iets 
gaan doen met zorg en welzijn.
Elin van der Pol, ik ben 12 jaar en zit pas twee 
jaar op de Theo Thijssenschool. Het voelt alsof 
ik hier al superlang ben. We hebben zoveel 
leuke activiteiten gedaan o.a op kamp naar 
Terschelling, de RC cup, verkeersexamen, 
museumbezoeken, schaatsen, Djembé 
lessen etc. Na de zomervakantie ga ik naar 
het Michaël College, daar doen ze gelukkig 
ook veel leuke dingen. Ik vind het wel 
superspannend, maar heb er veel zin in!
Nova Bruijn, ik ben 12 jaar en zit al vanaf groep 
1 op de Theo Thijssenschool. Ik vond het al 
die jaren geweldig! Ik zal mijn basisschool 
enorm missen maar ik heb ook veel zin in de 
middelbare, ’ het Bertrand Russell’ , waar ik 
nieuwe dingen en mensen leer kennen. Later 
zou ik graag leraar willen worden en me blijven 
bezighouden met paarden.
Novan Dekker, ik ben 13 jaar en ga naar het 
Zuiderzee College. Dit jaar was druk maar 
superleuk! We hebben zoveel ondernomen en 
gedaan. We gingen o.a. naar het EYE en het 
natuurmuseum, kregen Djembé lessen, we 

De
Storm
5 juli
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Ronde Tocht 9
1507 CC Zaandam
info@ebro-armaturen.com
T 075 612 7878

www.ebro-armaturen.com

Showroom: 
Eendrachtstraat 8 Wormer  

075 657 1310

TEGELS & TEGELZETTERS

Zuideinde 50 Koog aan de Zaan

LARS BOOT
woning- en projectstoffering

Zaanbocht 
Apotheek

Zaanweg 112, 1521 DR Wormerveer

SAENK ANTER  WORMERVEER
SINDS
1 9 6 9

Huur Mobiel Sanitair zonder zorgen!

Vaartdijk 1 • 1521 HR Wormerveer
075 657 37 50 • info@tbpbouw.nl

TBP BOUW BV

Roode Wildemanweg 47 Wormerveer • envastgoedadvies.nl

BeyHans Fruit Werelds Fruit

Ampèrestraat 35-37 • 1446 TR  Purmerend

Ampèrestraat 35-37 • 1446 TR  Purmerend • 0299 462511 
info@molenvastgoed.nl • molenvastgoed.nl

O N Z E  S P O N S O R E N

Industrieweg 50, 1521 NE Wormerveer
Telefoon: 06 87878711

Pedicuresalon

Tien Tenen
Martkstraat 89 • 1521 DX Wormerveer

06 221 400 52


